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Møte:  Årsmøte 2019 

Møtetid, -sted:  14/2-2019 Jevnaker Samfunnshus 
 
 

Tilstede:  
Forfall:   

  

Saksliste         
 

00 Årsmøtet ble åpnet ved Partileder Hilde Elisabeth Brørby Fivelsdal som 
ønsket velkommen, med spesiell hilsen til vårt æresmedlem Olga Martinsen 
og til leder av Buskerud AP Martin Kolberg., tradisjonen tro, åpnet med 
sangen «Frihetens forpost» akkompagnert av Roar Hammerstad. 
  
Deretter ble medlemmene som har gått bort siden sist minnet med et minutts 
stillhet før møtet ble offisielt åpnet.  
Lars Magnussen leste minneord over Bjørg Jacobsen.  
 

 
 

01 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak:  
Innkalling og saksliste godkjent  

 

02 Valg av møteleder og møtesekretær  
 
Hilde E.B Fivelsdal og Kjetil Bredesen ble foreslått 
Vedtak:  
Hilde E.B Fivelsdal og Kjetil Bredesen ble valgt 

 

03 Valg av to til å undertegne årsmøteprotokollen 

Følgende ble foreslått: Emir Ajdinovic og Odd Gunnar Heitun 

Vedtak: 

Disse ble enstemmig valgt 

 

04 Politisk innledning til debatt ved Stortingsrepresentant og partileder i 

BAP Martin Kolberg. 

Martin ga oss en engasjert, god og velformulert presentasjon av dagens 

politiske situasjon og hvilke utfordringer og muligheter vi står ovenfor, med 

spesiell vekt på vår ideologiske bakgrunn. 

Han nevnte blant annet følgende: 

• Viken og vår naturlige tilhørighet der 

• «Uenighet er bra!» Gjør dere hørt og si hva dere mener, ta plass! 

• Trygghet, frihet og utjevning av klasseforskjeller er «vår» historie 

• Høyresiden stjeler våre verdier, og later som om de er på 

arbeidsfolks side.  

• Skattelette er ikke gratis; Regjeringen er gavmilde på fellesskapets 

og kommunenes bekostning og tvinger fram privatisering. Vær 

bekymret for neste generasjons fremtid! 

• Det er viktig å sikre samfunnsmakten, selv om vi taper et valg! 

• Solidaritet må trumfe hverdags-egoismen blant folk. 
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• Vi hadde selv skylda for at vi tapte valget. Vi undervurderte velgernes 

magefølelse og de kjente oss ikke igjen i sakene som ble presentert. 

• Sørg for å unngå politisk-taktikkeri! Det ødelegger sosialdemokratiet. 

• La oss ta vare på våre egne; Alle som går på jobben for å få lønn! 

• Kjemp for fagbevegelsens tilslutning; Dette er grasrota vår! 

• Vi må verne eiendomsretten til egen arbeidskraft. Dette vannes ut av 

Høyre-siden gjennom nye regler i arbeidslivet. 

• Makt korrumperer regjeringspartiene i ufattelig stor grad. De spiser 

kameler mothårs! 

• Hvorfor blir ingen sinte? Ingen reagerer på opplagte urettferdigheter! 

Pensjonsrettigheter, AAK, bostøtte osv. Hvorfor blir ikke folk 

engasjert? Vi må kjempe kampene for de som sitter nederst ved 

bordet!  

• Vi må vinne lokalvalgene, det er her samfunnet bygges og drives. Vi 

må ta styringen her! 

Etter innledningen tok flere ordet med spørsmål, synspunkter og 

kommentarer: Martin fikk fortjent ros og gode tilbakemeldinger som han 

tar med tilbake til partiet. 

05 Utdeling av hederstegn:  

Hilde og Martin og Lars hadde i år gleden av å dele ut en rekke 

hederstegn for langt medlemskap i partiet: 

Elin Sigursson fikk tildelt bronsemerke for 20 år 

Astri Kilstad og Astri Gårder Antonsen og Lars Magnussen fikk tildelt 

gullmerke for 40 år. Astri og Astri var ikke tilstede, og vil derfor få tildelt sine 

utmerkelser etter møtet. 

Gunnar Snare ble tildelt diplom og vase for 50 års medlemskap. 

Olga Martinsen fikk tildelt partiets diplom for 80 års medlemskap i partiet, 

noe som er svært få forunt å få oppleve.  

Partiet takker Olga for et langt og allsidig virke! 

 

 

00 Etter utdeling av partiets heder ble det servert kaffe og kaker. 
 

Takk til våre trofaste kaffekokere! 😊 

 

06 Styrets Årsberetning: 
Lars presenterte årsberetningen og åpnet for spørsmål fra medlemmene: 
 
Vedtak: 
Årsmøtet vedtok å godkjenne årsberetningen. 

Vedlagt 

07 Regnskap 2018 
 
Kasserer Marianne Olsson har laget årets regnskap og revisjonsrapport som 
ble presentert og gjennomgått av Jan Erik Larsen (Revisor) 
Styret har frasagt seg vedtatte godtgjørelser for 2018. 
 
Vedtak: 
Årsmøtet vedtok å godkjenne regnskapet. 

Vedlagt 
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08 Budsjett 2019 
Hilde la frem forslag til budsjett for 2019 og fremmet forslag fra styret om å 
fjerne posten for styregodtgjørelser. 
 
Vedtak: 
Budsjettet: I tråd med referentens eget forslag, som årsmøtet bifalt, settes 
posten «Godtgjørelse tillitsvalgte» til 0 i budsjettet for 2019, mens det settes 
inn en ny post som heter «Frikjøp tillitsvalgte» på kr.8000.  
Deretter ble budsjettet vedtatt i sin helhet. 

Vedlagt 

09 Kommunestyregruppas årsberetning 
Gruppeleder Morten Lafton presenterte beretningen og kunne fortelle om et 
svært aktivt år med mange viktige saker, og hvor JAP har satt agendaen og 
vunnet frem med sin politikk. 
 
Vedtak: 
Årsmøtet tar beretningen til orientering 

Vedlagt 

10 Behandling av innkommende forslag 
Ingen saker er mottatt til behandling 

 

11 Valg av styre 
Dagny Christin Sten orienterte om valgkomiteens arbeid og presenterte 
komiteens innstilling:  
 
Leder:     Roar Hammerstad-ny 

Organisatorisk nestleder: Berit Brørby-ny 

Politisk nestleder:   Kjetil Bredesen – gjenvalg, ny rolle 

Sekretær:    Ragnhild Norstrøm - ny 

Kasserer:    Dagny Christin Sten   - ny 

Kvinnekontakt:   Astri Bjørnerud   - gjenvalg 

Studieleder:   Per Gunnar Nygård - ny 

AUF:    Marit Eriksen (Velges av AUF)  

Østre Jevnaker   Repr. Fra Østre Jevnaker arbeiderlag 

 

Vara til styret: 

AUF – Maria Grøndalen (Velges av AUF) 

Henning Halvorsen-ny 

Wenche Gundersen-ny 

Harald Lillo Pedersen-ny 

Emir Ajdinovic- gjenvalg 

 

Valgkomitè: 

Leder: Astri Bjørnerud  

Jan Erik Larsen - ny 

Øyvind Moe - ny 

 

Revisorer 

Jan Erik Larsen gj.valg  

Wenche Gundersen gj.valg 

Vara: 

Morten Lafton og Kari Andersen 

Resultat: 
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Jevnaker, 14.02.19 
 
For Jevnaker Arbeiderparti 
 
Kjetil Bredesen   
Årsmøtesekretær         
Referent              
  

 

Valg av 2 delegater til Buskerud AP Representantskap: 

Roar Hammerstad med vara Kjetil Bredesen 

Berit Brørby med vara Ragnhild Nordstrøm 

 

Valg av medlem til 1 Maikomite: 

Årsmøtet delegerer til styret å utpeke dette. 

 

00 Etter valgene var unnagjort ble avtroppende styremedlemmer takket av på 
behørig vis av Hilde og Lars med blomster og rosende ord for sitt arbeide i 
partiet. 

 

00 Deretter holdt nyvalgt leder en appell og manet til samhold og god innsats 
frem mot valget og alle de viktige sakene vi har å vinne før han takket 
årsmøtet for tilliten. 
Møtet ble avsluttet med sang. 
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ÅRSBERETNING FRA KOMMUNESTYREGRUPPA 2018 

Arbeiderpartiets  kommunestyregruppe har i 2018 hatt følgende faste medlemmer: 

Ordfører Lars Magnussen, Varaordfører Trine Lise Olimb, Gruppeleder Morten Lafton, Synne Munkerud, Kåre 
Johnny Pladsen, Kjetil Bredesen, Johan Esperum og Dagny Steen.  

Varamedlemmer innkalt ved fravær av faste medlemmer gjennom året: 

Marit K Eriksen og Henning Halvorsen har vært faste vara til kommunestyret, Emir Ajdinovic har også deltatt 
som vara. Det har vært noe frafall i 2018 noe som har ført til at spesielt Marit har fått en del erfaring med både 
gruppemøter og oppmøter i kommunestyret. Dette lover bra mot valget i 2019 da vi har fått en valgliste som 
virkelig viser at vi satser på de unge. 

Kommunestyret - saker: 

Det har vært 108 saker i 2018 saker oppe til behandling i til sammen 9 møter. Det er nøyaktig likt antall saker i 
2017. Sakene gruppa har hatt til behandling har inneholdt elementer innen hele kommunens 
tjenesteproduksjon for eksempel innen, tilrettelegging innen næringsvirksomhet og befolkningsvekst, 
barnehager og skoler, helse og omsorg, vedlikehold og planarbeid. 

Vi har også i 2018 stilt spørsmål til ordføreren og stilt interpellasjon til kommunestyremøte da dette har vært 
nødvendig for å være i posisjon til å handle da gruppa ikke har vært enig i administrasjonens vurdering og 
styring innen feltet det er stilt spørsmål eller interpellasjon til. Disse vil bli kommentert under, men først en 
gjennomgang av de sakene som har engasjert mest. 

Sakene som har engasjert mest er:  

Januar:              01/18 Ny fylkesstruktur - Jevnakers fremtidige fylkestilhørighet  

- Valget var mellom Viken og Innlandet. Gruppen var tydelig på at dette var et viktig 

veiskille og satte kursen på hvor vi ønsket å ha tilknytning inn i fremtiden. Valget 

ble Viken, men gruppen var ikke enstemmig.   

Februar:  07/18 PLAN 76 Bergermoen park - Fastsetting av planprogram 

 13/18 Samfunnsansvar i offentlige anskaffelser 

- Setter retningslinjer for anskaffelser på en måte som forebygger sosial dumping og 

ulovlig bruk av arbeidskraft. 

Mars:  17/18  Endelig godkjenning av Samsmoen barnehage 

 19/18 Lokal kulturscene - Mulighetsstudie Nesbakken 

 22/18 Landbruksplan for Hadeland 2018 - 2026 – sluttbehandling 

- Utvikling av landbruket er svært viktig både for utviklingen av egen næring men 

også for utvikling av andre næringer. Det er synergier i f.t. reiseliv, matproduksjon, 

opplevelser m.m. 

Mai:  29/18 Trafikksikkerhetsplan 2018 – 2021 
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- En ny generasjon trafikksikkerhetsplan som trekker de store linjene for årlige 

handlingsmål. Planen følger virkelig opp Jevnakers rolle som «Trafikksikker 

kommune». 

 31/18 Høringsuttalelse til kommunedelplan E16 Nymoen/Hensmoen – Eggemoen 

- Viktig prosjekt for å fullføre hele etappen Olum-Hensmoen. Følges opp videre i 

2019 i samarbeidsprosjektet om samferdsel med Ringerike og Hole 

33/18 Revidering av vedtektene samt betalingssatsene for kommunal skolefritidsordning 
(SFO) – øktsystem 

Juni: 38/18 Tilstandsrapport for Jevnakerskolene 2018 

 39/18 Tilstandsrapport for barnevernet 2018 

- Første gang denne er kommet på dagsorden. En god måte å få tettere dialog og 

innsyn i barnevernets arbeid. 

45-47 Oppstart av detaljregulering Rønnerudmarka vest/Rønnerudmarka 
øst/Nordmarkstoppen – Mylla Vest  

48/18 Revisjon av samfunnsdelen av kommuneplan 2018 - 2028 - offentlig ettersyn/høring 

54/18 Interpellasjon fra Jevnaker Arbeiderparti - hovedadkomst til Kistefos-Museet 

- Ap tok initiativ til å få iverksatt arbeidet med en oppgradering av Bergerfossveien 

for å sikre denne som hovedadkomst til Kistefos-museet. 

  

September:  58/18  PLAN 66 Områdeplan Jevnaker sentrum – Vedtak 

- Svært viktig plan for utvikling av Jevnaker sentrum og da i særdeleshet Nesbakken 

 60/18 Energi- og klimaplan for Jevnaker 2018-2022- Vedtak 

- En helt avgjørende plan for at vi skal nå klimamålene både kommunalt, regionalt, 

nasjonalt og globalt. En 50-punkts tiltakspakke som må følges opp løpende og i 

årlige budsjetter. 

 63/18 Boligsosial strategi 

- Et viktig redskap for bekjempelse av fattigdom og sosiale forskjeller. Dette er et 

viktig forebyggende tiltak. Behandles vinteren 2019 før endelig vedtak. 

 65/18 Innovasjonsprosjekt Fjordlandsbyen 

- Samskapingsprosjekt som er viktig for Jevnaker kommune i et fremtidsperspektiv. 

Skal blant annet ha fokus på fortetting, næringsliv og få liv i sentrum. 

 
Oktober: 70/18 Rullering av kommuneplanens arealdel 2018 

  72/18 Offentlig lekeplass Jevnaker Torg 

  74/18 Nye Jevnaker ungdomsskole 
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- Viktig å vise at vi er med på å prege oppgraderingen av Jevnaker u-skole slik at 

denne blir fremtidsrettet og inneholder de kvaliteter Ap mener er riktig for vår 

kommune inn i fremtiden. Saken var en orientering om forprosjekt. 

  75/18 Oppgradering av Bergerfossveien 

- Jevnaker skal ha hovedadkomsten til Kistefos-Museet, ikke Åsbygda. 

  78/18 Kultur for framtida 

- Samskapingsprosjekt som er viktig for Jevnaker i et fremtidsperspektiv. Skal se på 

innbyggernes behov og fremtidens behov med tanke på vekst. 

  82/18 Kulturprisen 2018 (Randsfjordfestivalen) 

  83/18 Kommunal heder til ungdom 2018  

 

November:  85/18 Kulturscene – Skisseprosjekt 

 86/18 Fritak for bompengefinansiering for innbyggere i Jevnaker kommune 

- En svært viktig prinsippsak for Ap i forhold til ny E-16 og bompengefinansiering av 

denne. Innbyggere i Jevnaker kommune skal ikke betale bompenger for å kjøre 

innen egen kommune. 

  87/18 Kommuneplanens samfunnsdel 2019 - 2030 – vedtak 

- Ap har fått inn mange av våre punkter i denne planen, som er preget av vårt gode 

forarbeid med valgprogrammet og et meget godt samarbeid med styret i JAP.  Det 

er innhentet forslag og synspunkter fra deler av Jevnakers næringsliv, fra ansatte, 

idrettsrådet, innbyggere og medlemmer.  

 99/18 Interpellasjon til kommunestyrets møte 15.11.18 om "Dimensjoneringsforskriften" 

- Ap mener vi må være med under utredingen som Ringerike har iverksatt rundt dette for å 

se på mulige samarbeidsordninger som møter fremtidens Brann og redningstjeneste. 

 

Desember: 101/18 Søknad om økonomisk tilskudd, Myrskogen skianlegg saksframlegg 

 103/18 Forslag til handlingsplan for rehabilitering av kommunale veier 2019 

- Vi har økt satsingen ytterligere i 2019 med en ramme på 6 mill.kr. 

 104/18 Trafikksikkerhetsplan Handlingsdel 2019 

- Den første handlingsdelen etter vedtaket på ny trafikksikkerhetsplan i mai.  

   

 105/18 Budsjett og økonomiplan/handlingsplan 2019 – 2022 

- Et svært krevende arbeid ble lagt ned for å få budsjettet i havn denne gangen. Det 

er krevende tider og nødvendig med innsparinger. Rådmannens forslag til budsjett 

var tydelig på dette. Foreslåtte omorganiseringer på JORS ble en svært krevende 
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sak for kommunestyregruppa. Vi stoppet nedleggelse av bassenget på Toso skole, 

bevilget ekstra penger til oppgradering av barderober og dusjer på Toso. Bevilget 

ekstra midler til vei-vedlikehold og stoppet omorganisering på Jors. Jors-saken 

ende med vedtak i januar 2019 etter flere krevende møter. 

 106/18 Vilkårsparkering Jevnaker sentrum. Fremdriftsplan 

- På vei til å løse parkeringsproblematikken på Nesbakken? 

  

Gruppemøter: 

Det er avholdt det samme antall gruppemøter som kommunestyremøter (9), da disse blir avholdt mandag før 
formannskap. Gruppemøtene holdes også samme kveld som styremøtene i partiet og det er derfor god 
kontakt mellom kommunestyregruppa og styret. 

Det avholdes også faste gruppemøter en time før kommunestyrets møter. Møtene har blitt ledet av 
gruppeleder. Gruppa har ikke møter sammen med andre partier før kommunestyremøtene hvis det ikke er 
avtalt i forhold til saker som skal behandles. Vi har hatt veldig god dialog med SV og SP i forhold til 
budsjettarbeidet for 2019 og saken om omorganiseringen på JORS. 

Gruppeleder er svært fornøyd med gruppen, som både er engasjerte og ønsker å gjøre en god jobb for partiet 
og kommunens innbyggere. Vi er både enige og uenige i enkeltsaker, noe som resulterer i fruktbare og 
utviklende debatter, som igjen fører til gode vedtak/forslag til vedtak. 

Høsten 2018 har også vært preget av forberedelser til kommunevalget 2019 og det har vært mye jobb og 
møtevirksomhet i forbindelse med dette med tanke på nominasjon og valgprogram. Det har blitt lagt ned en 
svært god jobb med nominasjon og program, og vi må være svært godt fornøyd med at vårt valgprogram har 
meget god forankring inn i kommuneplanens samfunnsdel, budsjettet for 2019 og er godt rettet inn mot 
kommuneplanens arealdel som har startet opp høsten 2018 (planprogrammet). 

Kommunestyregruppa har høsten 2018 markert seg innen skole, forebygging, næringsutvikling samt helse og 
omsorg. Vi har tydelig markert at vi ønsker det beste for våre innbyggere. 

Jeg gleder meg til å være på A-laget i året vi nå er inne i, og ikke minst skal vi vinne kommunevalget til høsten.
  

 

Jevnaker, 12. februar 2019   

                    

Morten Lafton                       Gruppeleder 

Jevnaker Arbeiderparti 
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Årsmelding for Jevnaker Arbeiderparti 
05.03.18-14.02.19 
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Årsmøte 05.03.18 

Årsmøte valgte følgende styre: 

Leder: Hilde Brørby Fivelsdal 

Organisatorisk nestleder: Kjetil Bredesen 

Politisk nestleder: Lars Magnussen 

Sekretær: Kristine Belsby Bjertnæs 

Kasserer: Marianne Olsson 

Kvinnekontakt: Astri Bjørnerud 

Studieleder: Henning Halvorsen 

Styremedlemmer: Lill Helen Olimb (Valgt av Østre Jevnaker Arbeiderlag) 

Marit K. Eriksen (Valgt av AUF) 

Varamedlemmer: Synne Munkerud (AUF), Kåre Johnny Pladsen; Emir Ajdinovic; Elisabeth Dokken, 

Trine Lise Olimb 

Revisorer:  

Jan Erik Larsen og Wenche Gundersen 

Vara revisorer: Kari Andersen og Morten Lafton 

Valgkomite:  

Dagny Sten, Leder, Kjetil Bredesen og Astri Bjørnerud 

Vara: Trine Lise Olimb og Øyvind Moe. 

Utdeling av hederstegn 

Ordfører Lars Magnussen delte ut blomster og hederstegn.  

Følgende fikk utdelt hederstegn på årsmøte 05.03.18: 

✓ Grethe Bjerke for 20 og 30 års medlemskap 

✓ Britt Røsholt for 40 års medlemskap 

✓ Steinar Sagengen for 30 års medlemskap 

✓ Torkil Thorkildsen for 30 års medlemskap 

✓ Kari Andersen for 20 års medlemskap. 

Per Wyszynski var ikke tilstede i årsmøte. Hilde Fivelsdal overrakte dette hjemme hos Per. 
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Møtevirksomhet 

Det er foruten årsmøte den 05.03.18 avholdt 4 medlemsmøter, nominasjonsmøte og 10 styremøter. 

Jevnaker Arbeiderparti har vært representert på møter og konferanser i både Oppland og Buskerud 

Arbeiderparti. 

I medlemsmøte 23.04.18 ble Berit Brørby og Bjørg Jakobsen (medlem siden 1945) hedret for sin 

mangeårige innsats for Jevnaker AP.  

I tillegg har partiet vært representert på møter i Innlandet AP og Viken AP, både i repskapsmøter og 

nominasjonsmøter. 

Det er behandlet 66 saker i styret. Det har vært stort oppmøte og mange gode og engasjerte 

diskusjoner i styret. 

Vi har deltatt i regionmøter både i Oppland AP og Buskerud AP. 

Partiet sentralt arrangerte Skolekonferanse i september, mange deltok fra Jevnaker Arbeiderparti 

(Synne; Marit, Thor Morten, Celine og Emir) 

 

Åpent møte 

Partiet arrangerte sammen med Ringerike AP, Hole AP, Lunner AP og Gran AP åpent møte om 

migrasjon (innvandring og inkludering) på Jevnaker skole 24.05. Masud Gharahkhani fra 

migrasjonsutvalget holdt innledning. 

 

Besøk av Jonas Gahr Støre 

Ved åpningen av BUA 5.10.18 hadde vi besøk av partileder Jonas Gahr Støre. Det ble avholdt møter 

med 4 Jevnaker innbyggere med ulike problemstillinger, lytteposter. Vi hadde også en flott omvisning 

på Kistefos- museet, der vi bla fikk se på det nye bygget TWIST. 

 

Kvinnekonferanse i OAP og lokalt 

Flere fra partiet deltok på kvinnekonferanse på Ringsaker. I tillegg arrangerte vi kvinnemøte lokalt, et 

vellykket møte med mange engasjerte deltakere.  

 

Programarbeid 

Følgende ble valgt som programkomite på årsmøte den 05.03: 

Lars Magnussen (leder), Morten Lafton, Kristine Belsby Bjertnæs, Marit Eriksen og Hilde Brørby 

Fivelsdal. 
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I tillegg har Kjetil Bredesen bistått programkomiteen, på spesielt næringskapitelet. 

Programkomiteen har avholdt 7 møter.  

I programarbeidet har det vært gjennomført ulike aktiviteter, som spørreundersøkelse til alle 

medlemmer, stands, besøk på biblioteket, møte med idrettsrådet, spørreundersøkelse til 

næringslivet, fått innspill fra Fagforbundet etc.  

Programarbeidet var også tema på medlemsmøtene i april, september og oktober. 

Rammene for programmet ble vedtatt på medlemsmøtet den 19.11.18. 

 

Nominasjon 

Årsmøte valgte nominasjonskomite, men pga. muligheten for inhabilitet, ble det valgt nye 

medlemmer til nominasjonskomite på medlemsmøte den 23.04.18. 

 

Nominasjonskomite 

Roar Hammerstad (leder) 

Trine Lise Olimb 

Thor Morten Edvindsen (AUF) 

Øyvind Moe 

Astri Bjørnerud 

Varamedlemmer: Wenche Gundersen, Sigurd Lorentsen, Elisabeth Dokken, Jan Erik Larsen og Celine 

A. Hansen (AUF) 

 

Nominasjonsmøte 19.11.18 

Følgende listeforslag ble enstemmig vedtatt. 

1. Morten Lafton (1974) 

2. Kristine Belsby Bjertnæs (1984) 

3. Kjetil Bredesen (1965) 

4. Synne Brørby Munkerud (1997) 

5. Kåre Johnny Pladsen (1958) 

6. Marit Krogvold Eriksen (1997) 

7. Thor Morten Edvindsen (1997) 

8. Dagny Kristin Sten (1960) 
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9. Emir Ajdinovic (1958) 

10. Ragnhild Sverresdotter Dypvik Norstrøm(1976) 

11. Ole Martin Sagengen (1968) 

12. Nina Elisabeth Roen (1963) 

13. Per Gunnar Nygård (1973) 

14. Kate Paulsen (1962) 

15. Odd Gunnar Heitun (1947) 

16. Cecilie Johansen Sandbakken (1981) 

17. Arne Stenberg (1956) 

18. Liv Marit Lien (1978) 

19. Emil Vreim (1993) 

Hilde B. Fivelsdal og Kjetil Bredesen ble valgt som tillitsmenn for lista. 

 

Overføring til Buskerud Arbeiderparti 

Fylkespartitilhørighet - Viken  

Enstemmig vedtak i medlemsmøte den 18.10.18 

Jevnaker Arbeiderparti slutter seg til anbefalingen fra sentralstyret, og søker overflytting til Buskerud AP med 

virkning fra 01.01.2019.  

Jevnaker Arbeiderparti er overført til Buskerud Arbeiderparti f.o.m 01.01.19. 

 

Medlemssituasjon 

Vi har i 2018 opplevd god vekst, og vi har nå 156 aktive medlemmer (pr 4/2-19, 19 nye). I tillegg 

kommer 35 AUF-medlemmer. 

Dette skyldes i stor grad at vi har hatt flinke ververe som har tatt tak i kampanjene, og også en 

generell økt vilje til å engasjere seg, og til å bli engasjert. At vi har blitt mer synlige og tydelige i 

sosiale medier samt inviterer flere inn i vårt lokale partiarbeid bidrar også til økt engasjement. 

 

Østre Jevnaker Arbeiderlag 

Østre Jevnaker Arbeiderlag inviterte til 100 års jubileum for Folkets hus i september. Dette ble 

markert og feiret med mange gjester på Folkets hus den 29.09.18. Morten Lafton representerte 

styret i Jevnaker Ap og holdt tale og overrakte en sjekk på 5000 kr fra styret i kommunepartiet. 
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Sosiale medier og hjemmesider 

Styret har hatt fokus på synlighet i sosiale medier. Kjetil, Hilde, Kristine og Trine Lise har hatt et 

hovedansvar. Målet har vært å ha minimum 3 nyhetssaker i uka. Dette har gjort at vi har hatt en 

økning i både liker klikk og følgere på Facebook-siden vår. Hjemmesiden er også oppdatert men vi har 

en jobb å gjøre for synliggjøre denne bedre. 

Invitasjoner/ innkallinger til møter gjøres ved at det opprettes arrangement på Facebook, det varsles 

på hjemmesiden og det sendes ut sms og mail gjennom medlemssystemet. 

 

1 mai 

Følgende opplegg ble gjennomført 1 mai: 

✓ Bekransning på minnesteinen til Anders Andersen på Kistefos-museet 

✓ Felles arrangement på Folkets hus sammen med Østre Jevnaker Arbeiderlag 

✓ Felles arrangement med SV, Rødt og LO på samfunnshuset 

Hilde Holtesmo fra OAP deltok sammen med oss hele dagen. 

Alle arrangementene var godt besøkt. 

TV aksjonen 

Jevnaker Arbeiderparti stilte som vanlig på TV-aksjonen den 21.10. Dagny, Hilde, Emir og Elisabeth 

gikk med bøsser. 

 

Skolering 

Det er gjennomført felles skolering med Gran AP, Lunner AP, Ringerike AP, Hole AP og Jevnaker AP på 

Stortinget den 10.11. 

Følgende deltok fra oss: Kjetil Bredesen, Lill Helen Olimb, Ragnhild Norstrøm og Per Gunnar Nygård 

deltok.  

Partiets medlemmer har vært invitert til å delta i felles skolering med Ringerike AP. 

 

Kristine og Morten deltok på valgkampskolering i Buskerud AP i sept. I tillegg er det flere som deltar 

på skolering den 8-9.februar på Sundvollen. 

 

Det ble arrangert bli kjent kveld for de nye listekandidatene den 05.02.19, 15 av 19 kandidater var 

tilstede. 
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De viktigste sakene i året som har gått 

I 2018 har programarbeidet, nominasjonsprosessen og overføringen til Buskerud AP (Viken Ap) vært 

prioriterte oppgaver. I tillegg har styret hatt fokus på medlemsverving og oppfølging av medlemmer. 

Politiske saker som har vært på dagsorden i styret har vært: 

Kommuneplanens samfunnsdel, områdeplan Jevnaker sentrum, boligsosial strategi/ startlån, 

innspill til nominasjonskomite i Viken AP, innspill til programmet i Viken AP, budsjett 2019 og 

spesielt JORS-saken. 

 

Tilslutt 

Styret ser tilbake på et år med stor aktivitet.  Takk til alle som har bidratt.  

Styret takker for samarbeidet med alle medlemmer, kommunestyregruppa og med lokal 

stortingsrepresentant og fylkestingsrepresentant.  

Vi går nå inn i et valgår. Et viktig og travelt år der ambisjonen er å vinne valget slik at Morten Lafton 

blir vår nye ordfører etter valget i september. Styret mener vi har et godt utgangspunkt, i et godt 

partiprogram. Vi leverer på politikken vår og vi har den beste lista, men valgseier kommer ikke av seg 

selv. Vi har en stor jobb å gjøre, og alle inviteres til å bidra. Slik vinner vi valget i 2019. 
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 Budsjett 2019 

 Regnskap pr 

31.12.2018 

 Regnskap pr 

31.12.2017 

 Regnskap pr 

31.12.16 
Driftsinntekter:

Statlig støtte 19 500,00-                                   -19 531,52                      -18 717,70             19 035,08-                    

Kommunal støtte 35 000,00-                                   -35 129,92                      -34 413,02             33 813,94-                    

Medlemskontingenter 15 500,00-                                   -16 724,00                      -13 254,00             11 059,84-                    

Andre inntekter 2 042,84-                         

Sum driftsinntekter 70 000,00-                                   73 428,28-                      66 384,72-              63 908,86-                    

Driftskostnader:

Frikjøp av tillitsvalgte 8 000,00                                     

Godtgjørelse tillitsvalgte -                                               8 000,00                          8 000,00                 8 000,00                       

Transport- og kjøreutgifter -788,00                            646,60                     1 711,00-                       

Leie lokaler 2 500,00                       

Rekvisita -                                 

Kampanjeutstyr 25 000,00                                   2 060,00                          18 424,00               -                                 

Honorar foredrag, underholdning mm -                                 

Tilskudd andre ledd i AP 4 000,00                                     2 504,00                          5 320,00                 7 544,00                       

Kontorrekvisita 3 000,00                                     3 023,61                          1 197,80                 1 148,00                       

Annonser 4 500,00                                     4 423,72                          1 733,34                 7 072,75                       

Bevertning 6 500,00                                     6 580,20                          4 673,30                 8 063,50                       

Blomster, gaver 20 000,00                                   25 798,59                        18 541,00               18 139,80                    

Hotell/overnatting 15 000,00                                   9 145,00                          18 281,00               16 492,00                    

Telefon -                                    -                           861,50                          

Porto 400,00                                        -                                    400,00                     65,00                            

Bank og kortgebyr 500,00                                        461,50                             329,50                     83,00                            

Sum driftskostnader 86 900,00                                   61 208,62                      77 546,54              68 258,55                    

Renteinntekter 170,00-                                        171,00-                            180,00-                   255,00-                          

Sum renteinntekter 170,00-                                        -171,00                            -180,00                   -255,00                          

Resultat 16 730,00                                    -12 390,66                      10 981,82               4 094,69                        
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Balanse 2018
IB  01.01.2018 Bevegelse UB 31.12.2018

Eiendeler:

Omløpsmidler:

Varer:

Varebeholdning bøker 17 800,00                        17 800,00    

Sum varer 17 800,00                        -                 17 800,00    

Kundefordringer:

Kundefordringer 9 052,56                           9 052,56-       -                

Sum kundefordinger 9 052,56                           9 052,56-       -                

Bankinnskudd:

Bank 2030 66 02323 22 692,88                        23 496,52    46 189,40    

Bank 2030 41 10504 27 974,57                        647,00-          27 327,57    

Bank 2030 18 65342 6 940,00                           24,00            6 964,00      

Sum bankinnskudd 57 607,45                        22 873,52    80 480,97    

Sum eiendeler 84 460,01                        13 820,96    98 280,97    

Egenkapital og gjeld

Egenkapital:

Innskutt egenkapital:

Egenkapital 71 230,01-                        71 230,01-    

Sum egenkapital 71 230,01-                        71 230,01-    

Annen egenkapital

Annen egenkapital 12 390,66-    12 390,66-    

Sum annen egenkapital -                                     12 390,66-    12 390,66-    

Sum egenkapital 71 230,01-                        12 390,66-    83 620,67-    

Gjeld:

Kortsiktig gjeld: 14 401,00-                        1 430,30-       15 831,30-    

Sum kortsiktig gjeld 14 401,00-                        1 430,30-       15 831,30-    

Leverandørgjeld:

Leverandørgjeld: 1 171,00                           1 171,00      

Sum leverandrgjeld 1 171,00                           -                 1 171,00      

Sum gjeld 13 230,00-                        1 430,30-       14 660,30-    

Sum egenkapital og gjeld 84 460,01-                        13 820,96-    98 280,97-    


